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PROTOKÓŁ Nr 12/2008 
z posiedzenia Konwentu Rady Miejskiej 
odbytego w dniu 13 listopada 2008 roku 

 
Obecni na posiedzeniu: 
Jan Mazur – Przewodniczący Rady 
Krzysztof Krzywak – Przewodniczący Komisji Gospodarki i BudŜetu 
Ryszard Dembniak – Przewodniczący klubu radnych GIW 
Sylwester Budych – Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i Praworządności  
 
Nieobecni: 
GraŜyna Znamirowska – Szwarc – Wiceprzewodniczący Rady 
Andrzej Budych –  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
Ryszard Stachowiak – Przewodniczący klubu radnych GWS 
Dariusz Drosik – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej 
 
W zakresie przedstawianych spraw: 
Burmistrz Wiesław Czyczerski 
Skarbnik Aneta Nawracała 
 
Posiedzenie trwało od godz. 14.00 do godz.15.45 
 
Porządek posiedzenia:  

1. Zgodnie z planem Komisji Stałych i sesji 
 
 
Skarbnik Aneta Nawracała  poinformowała, Ŝe tematem obrad na wspólnym posiedzeniu 
Komisji Stałych będą następujące projekty uchwał: 

- dot. zmian w budŜecie gminy na 2008 rok,  
- w sprawie zasad udzielania oraz wysokości dotacji z budŜetu Gminy Zbąszynek na 

prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane w kościele filialnym w 
Chlastawie oraz w kościele parafialnym w Kosieczynie 

- oraz uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie inkasa, przyjętej na poprzedniej sesji 
(zmiana w uchwale dotyczyć będzie zmiany zapisu w kwestii terminu obowiązywania 
uchwały). 

 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 
sprawie przyznania pomocy materialnej dla uczniów. Projekt uchwały został wywołany na 
skutek skargi, która wpłynęła z Prokuratury Okręgowej w Zielonej Górze, w której 
obowiązującej uchwale Rady Miejskiej w Zbąszynku w sprawie udzielania pomocy 
materialnej dla uczniów zarzuca się naruszenie prawa poprzez uzaleŜnienie uprawnienia do 
ubiegania się o stypendium szkolne od uzyskania co najmniej poprawnej oceny z 
zachowania na koniec roku szkolnego poprzedzającego złoŜenie wniosku o stypendium oraz 
od ilości godzin opuszczonych bez usprawiedliwienia w roku szkolnym poprzedzającym 
złoŜenie wniosku.  
 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił temat wywołania uchwały w sprawie nadania 
nazw ulicom połoŜonym w południowo-zachodniej części miasta, na terenie zabudowy 
mieszkaniowej jednorodzinnej w Zbąszynku.  

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał jakie ustalenia podjęto na posiedzeniu 
Komisji Regulaminowej w dniu.12 lutego 2008r.  w sprawie nadania nazw dla kolejnych ulic z 
tego terenu. Komisja Regulaminowa  jako daleko idącą koncepcję przyjęła wówczas nazwy 
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dla nowych ulic w obrębie tego osiedla, tj. nazwę: Aleja Apostołów Piotra i Pawła oraz dla 
ulicy odchodzącej od tej Alei w kierunku na południowy zachód nazwać ul. Jana Pawła II. 
  
Burmistrz przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia dla Burmistrza Zbąszynka 
miesięcznego limitu kilometrów na jazdy lokalne. 
Decyzją Konwentu przyznano limit km dla Burmistrza na przejazdy lokalne w wysokości 500 
km. 
Radny Krzysztof Krzywak  zaproponował, by uregulować teŜ kwestię przyznania limitu km 
na przejazdy lokalne dla Przewodniczącego Rady ( w wysokości 200 km) oraz abonament 
telefoniczny na telefon słuŜbowy w wysokości 100 zł. Propozycją radnego było, by powrócić 
do tego tematu na posiedzeniach komisji w grudniu, by ująć temat w budŜecie gminy na 
przyszły rok z propozycją przygotowania stosownej uchwały na styczeń 2009 roku.   
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  poinformował, Ŝe rezygnacja radnego Krzysztofa 
Krzywaka z funkcji Przewodniczącego Komisji Gospodarki i BudŜetu, Komisji Regulaminowej 
oraz Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej, złoŜona podczas ostatniego Konwentu 
została przez radnego podtrzymana. Ponadto dzisiaj wpłynęła kolejna rezygnacja, tj. 
rezygnacja radnego Dariusza Drosika z funkcji Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i 
Pomocy Społecznej.  
W związku z powyŜszym konieczne są zmiany w składach Komisji, co wpływa równieŜ na 
podjęcie stosownych uchwał zmieniających tj. uchwały w sprawie powołania Komisji Stałych 
Rady Miejskiej oraz uchwały w sprawie powołani Komisji Rewizyjnej.  
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  zapoznał Konwent z pismami od rodziny z Kazachstanu i 
Uzbekistanu w sprawie umoŜliwienia osiedlenia się na terenie Polski. 
Konwent postanowił przekazać pisma do Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej 
celem zajęcia stanowiska w przedstawionej sprawie.  
 
Radny Krzysztof Krzywak  wystąpił z propozycją zorganizowania w październiku przyszłego 
roku festiwalu ku pamięci Pani Jolanty Hanysz. Patronat nad festiwalem objęliby radni Rady 
Miejskiej w Zbąszynku oraz rodzina Pani Jolanty. Szerzej sprawa zostanie przedstawiona na 
posiedzeniu Komisji wspólnej oraz sesji.  
 
Na tym zakończono posiedzenie Konwentu. 
 
Przewodniczący Rady  
 
Jan Mazur 
 
Protokołowała: 
 
Magdalena Tomaszewska 
 
 
Otrzymują: 

1. Burmistrz 
1. Przewodniczący Rady 
2. Sekretarz 
3. Skarbnik 


